
گروه سینما و تلویزیون - مل گیبسون قرار است ستاره یک پروژه خانوادگی 
و ماجراجویانه جدید به نام »پســران تابستان« شود که توسط کورنلیوس اولیانو و 
برایان شولز از »فیلم بادام زمینی ها« نوشته شده است.میسون تمز از »تلفن سیاه« مقابل 
گیبسون نقش آفرینی خواهد کرد و دیوید هنری از »امسال سال مان است« مسئولیت 
کارگردانی را بر عهده خواهد داشت. کارگردان در بیانیه ای گفت: از نظر تاریخی، 
داستان های خیالی کودکان از هیولاها برای به تصویر کشیدن عمیق ترین ترس ها در 
حین قدرت بخشیدن به افراد برای غلبه کردن بر آن ها استفاده می کنند. حالا بیشتر 
از همیشــه، ما نیاز به روایت هایی داریم که در مقابله با تاریکی بتوانند الهام بخش 
شجاعت شوند.او اضافه کرد که »پسران تابستان« بازگشت به داستانی است که از 
جادو و نوستالژی کودکی به عنوان قهرمانان خود در مقابله با هیولاهای قدیمی و 
جدید استفاده می کند. داستان فیلم از این قرار است که بهترین دوست یک پسر با 
بازی تمز به طور مرموزی ربوده می شود و به این ترتیب پسر شک می کند که نیروی 
ماورای طبیعی پشت ماجرا باشد. او از یک کارآگاه با بازی گیبسون کمک می خواهد 
و آن ها به زودی متوجه می شوند دارند ساحره ای را دنبال می کنند که اخیراً به جزیره 

آن ها سفر کرده است.

ماجراجویی در »پسران تابستان«
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گروه سینما و تلویزیون-  فصل 
تازه »خندوانــه« از ۱۷ آبان روی آنتن 
اســت. پیش تولید ســری هشتم این 
برنامه تلویزیونی پرمخاطب، با رعایت 
تمامــی پروتکل های مربوط به کرونا، 
به تازگی شــروع شــده و قرار است 

به زودی پخش شود.
در ایــن فصــل از »خندوانه« و 
ماننــد فصل های گذشــته آیتم های 
ثابــت و پرطرفــدار در کنار آیتم های 
جدید تماشاگران این برنامه را سرگرم 
می کنند.»خندوانه« هشــتم، از روز ۱۷ 
آبان و ســاعت ۲۳ و در چهار شــب 
متوالی در شبکه نسیم مهمان خانه های 
شماست و در ســاعت های ۴ بامداد، 
۱۱ صبــح و ۱۷ عصر روز بعد، تکرار 

می شود.
اعتــراف رامبد جــوان در 

آستانه پخش »خندوانه«
رامبد جــوان با اعتــراف اینکه 
در فصل گذشــته )هفتــم( از برنامه 
»خندوانه« انرژی و انگیزه همیشگی را 
نداشته است، دلایل این اتفاق را توضیح 
داد و در عیــن حال به مخاطبانش قول 
داد که فصل جدید را که از دوشنبه ـ ۱۷ 
آبان ماه ـ پخش آن در شبکه نسیم آغاز 

می شود، با انگیزه ۱۰۰ شروع کنند.
رامبــد جوان دربــاره نگاهی که 
خودش و تیم برنامه ساز به  »خندوانه« 

دارند، گفت: »خندوانه« برای ما محلی 
برای تجربه کردن، زندگی، معاشرت، 
حــال خوب به دســت آوردن و حال 
خوب منتشر کردن اســت و اینکه تا 
جایی که می توانیم ســعی کنیم با هم 
یک فضای شاد ایجاد کنیم.او ادامه داد: 
ما در فصل جدید خودمان را متوســل 
کردیــم به بحث های علمی که باعث 
ساخت و ســاز »خندوانه« شد؛ یعنی 
چیزهایی که ثابت می کنند »خندوانه« 
از نان شب واجب تر است. برای برخی 
شاید »خندوانه« دم دستی شده باشد، 
ولی برای ما همچنان فضای دلچسبی 

است.
جوان که در برنامــه »پرانتز باز« 
صحبت می کرد، در پاسخ به اظهارات 
مجید واشــقانی، مجری برنامه مبنی 
بر اینکــه »خندوانه« در ابتــدا برنامه 
ای ســاده بود که با دو صندلی و چند 
تماشــاگر شروع شد و در ادامه به یک 
برِند تلویزیونی تبدیل شــد، این بلوغ 
چگونه شکل گرفت؟ گفت: در فصل 
جدیــد می خواهیــم ارجاعی بدهیم 
به اینکه چرا »خندوانه« را ســاختیم. 
معیاری جهانی درباره استرس وجود 
دارد. استرس باعث همه بیماری های 
ممکنی می شــود که در بدن می تواند 
رشــد و منجر به اتفاقات ناگوار شود. 
چیزی که می تواند اســترس را در آدم 

ها کم کند، سرگرمی و شاد بودن است 
و ما متاسفانه به این قضیه موضع داریم. 
فکر می کنیم اگر آدم های شاد و حتی 
آدم های الکی شــاد و اهل معاشرتی 

باشــیم، آدم کم ارزشی به حساب می 
آییم؛ بنابراین ســعی می کنیم آدم های 
جدی باشیم. اما در روانشناسی مدرن 

معیارها متفاوت است. 
او ادامه داد: آنچه برای من جالب 

است اینکه در دنیا هر نوع استرسی یک 
عددی دارد. این خیلی بانمک است که 
در جهان اســتانداردی وجود دارد که 
می گوید اگر ۱۶۰ واحد اســترس به 

شما وارد شود، باید در خانه استراحت 
کنید و ریکاوری شــوید. این در حالی 
اســت که تحقیقی وجود دارد مبنی بر 
اینکه متاســفانه آدم ها در تهران روز 
را تــا ۱۰ صبح با ۱۸۰ واحد اســترس 

شروع می کنند. حال ماجرا اینجاست 
کــه چه چیزی می تواند اســترس را 
کم کند. پاســخ این است، فقط و فقط 
خندیدن و شاد بودن. هرچه خندان تر 
و شادتر باشیم و این شادی را به دیگران 
منتشر کنیم، رسالت انسانی خود را بهتر 
برگــزار کرده ایم. بــا چنین نگاهی ما 
»خندوانه« را با انگیزه بالا و انرژی ۱۰۰ 
می سازیم و سعی می کنیم به مردم حال 
خوب بدهیم و یادآوری کنیم خانم ها 
و آقایان لطفا شاد باشید! او در پاسخ به 
اینکه تاکنون چند قسمت از »خندوانه« 
روی آنتن رفته اســت؟ یادآور شد که 
فکر می کنم حدود ۸۰۰ قسمت از این 
برنامه پخش شده است.رامبد جوان 
در پاسخ به پرســش دیگر مجید 
واشــقانی که آیا تمامی این ۸۰۰ 
قســمت را با انگیزه و انرژی بالا 
ساخته است؟ اذعان کرد: اعتراف 
مــی کنم در فصلی که گذشــت 
)فصل هفتم( انگیزه و انرژی ام کم 
بود. من هم بــه اندازه همه آدم ها 
استرس، نگرانی و دلواپسی کرونا را 
داشــتم. هر لحظه فکر می کردم من 
که ماســک ندارم، برخی دیگر هم در 
برنامه ماسک ندارند و از طرفی برخی 
از آدم هــا را دور هــم جمع کرده ایم، 
هر لحظه ممکن اســت اتفاقی بیفتد و 
خدایی ناکرده باعث انتشار این بیماری 

شویم. خب این مساله خیلی استرس 
زا بــود. از طرفی حال مردم هم بد بود، 
مسائل اقتصادی هم به روزگار آدم ها 
فشــار می آورد و کرونــا هم مزید بر 
علت شده بود. در نتیجه من هم تحت 
تاثیر این فضا، انرژی لازم را نداشــتم.

مجری »خندوانه« در عین حال گفت: 
فصل جدید برنامه را که از دوشنبه این 
هفته آغاز می شود و هنوز ضبط آن را 
آغاز نکردیم، با تمام قوا و انرژی بالا و 
۱۰۰ می خواهیم شروع کنیم. و انقدر 
آیتم ها و مواضع جذاب و انســانی و 
دوست داشتنی خواهیم داشت که می 
توانــد لحظه به لحظــه و جز به جز به 
مردم منتقل شــود و حالشان را خوب 
کند.رامبد جوان در پایان با طرح مطالبه 
ای درباره تنظیم برنامه »خندوانه« برای 
ناشنوایان و کم شنوایان کشور مواجه 
شــد که قول داد، تمام تلاش خود را 
خواهد کــرد تا یکــی از تکرارهای 
ایــن برنامه در روز، برای این قشــر از 
جامعه زبانگردانی شود. برنامه »پرانتز 
باز« رادیو نمایش با ســردبیری و تهیه 
کنندگی مارال دوستی و اجرای مجید 
واشقانی و کارشناسی علیرضا بهرامی، 
فرانــک آرتا و نغمه دانش جمعه ـ ۱۴ 
آبان ماه ـ از ساعت ۲۱ تا ۲۳ با موضوع 
فیلم های در آســتانه اکران روی آنتن 

رفت.

گروه سینما و تلویزیون - با وجود 
اینکه شبکه سه از این هفته دوباره پخش 
تیزرهای »عصر جدید« را آغاز کرده اما 

هنــوز نه خبری از احســان علیخانی 
هســت و نه تولید فصــل تازه »عصر 
جدید« و نه حتی داوران جدید برنامه! 

خود تیزر هم جزئیات جدیدی ندارد و 
همان فراخوانی است که پیش از این هم 
در شــبکه پخش شده بود و حالا بدون 
تغییرات جدیدی دوبــاره روی آنتن 
شبکه سه رفته است. فصل تازه »عصر 
جدید« نســبت بــه دو فصل قبل یک 
چالش دوباره برای علیخانی خواهد بود 
که با تغییراتی همراه است و جدی ترین 
و مهمترین آن تغییر داوران است و هر 
کدام از این تغییرات باعث می شود این 
فصل که باز هم در کرونا ساخته می شود 
با ریسک هایی همراه باشد و شاید برای 
همین است که هنوز علیخانی به شکل 
جدی و رسمی به آن ورود نکرده است. 
از طرفــی تلویزیون در ماه های اخیر و 

چندین هفته پس از محرم و صفر هنوز 
نتوانسته برنامه جذابی برای مخاطبان 
پخش کند نه تاکشــوها نه مسابقات و 
نه برنامه های گفتگومحور نتوانسته اند 
دلبری چندانی از مخاطبان داشته باشند 
و نظرســنجی های اخیر تلویزیون نیز 

خروجی  جز این نشان نمی دهد.
برنامه های جدیدی هم قرار است 
به پخش برسند که احتمالاً شروع برخی 
مثل »دورهمی« با توجه به مشــخص 
بودن مدل مسابقه آن هم نتواند شگفتانه 
خاصی باشد. این میان همه برگ برنده 
تلویزیون در فصل زمستان یا ماه اسفند 
و حتی نوروز روی دو برند شــاخص 
یعنی »خندوانه« و »عصر جدید« خواهد 

بود و بــاز »عصر جدیــد« با انتخاب 
درست داوران، مربی ها و به خصوص 
استعدادها پتانسیل بیشتری برای جذب 
مخاطــب دارد. آن چنان که فصل اول 
ایــن برنامه هر چقــدر نقدهای تند و 
تیزی دریافت کرد در پیشروی و پخش 
تدریجی مخاطبان بیشتری را هم جذب 
کرد و یک آزمون و خطای چندین ماهه 
داشــت که تا پایان فصل و رقابت های 
فینال به مخاطبی چند میلیونی رســید 
و رقــم عجیبــی از آرای مردمی را در 

انتخاب نفرات برتر شاهد بودیم.
فصل دوم »عصر جدید« اگرچه 
نتوانســت به میزان فصل اول جذابیت 
داشــته باشــد با این حال جزو معدود 

برنامه هایی بود که هر بار طراحی ویژه 
ای بــرای رویایی با پیک های مختلف 
ویــروس کوید ۱۹ داشــت و در نبرد 
ســخت برنامه سازی در پاندمی کرونا 
پیروز میدان شــد. اما همین چالش ها 
باعث شد علیخانی هم هر بار مصر باشد 
با کاهش کرونا »عصر جدید« را بسازد.

حــالا بعد از دو فصــل انتظارها 
از احســان علیخانی در مقام مجری و 
کارگردان »عصر جدید« بسیار بالا رفته 
است، دست تلویزیون هم از برنامه های 
جذاب خالی اســت و یکــی از برگ 
برنده های اصلی تلویزیون که با دوران 
رییس جدید صداوســیما هم همزمان 

شده در دستان او قرار گرفته است.

احسان علیخانی و یک چالش سخت  در فصل تازه »عصر جدید«

ما در فصل جدید خودمان را متوســل کردیم به بحث های علمی که 
باعث ساخت و ساز »خندوانه« شد؛ یعنی چیزهایی که ثابت می کنند 
»خندوانه« از نان شب واجب تر است. برای برخی شاید »خندوانه« 
دم دستی شــده باشد، ولی برای ما همچنان فضای دلچسبی است.
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اظهارنامه اشخاص حقیقی و حقوقی
حسابداری، حسابرسی، بیمه تأمین اجتماعی، خرید و فروش فصلی، مالیات بر ارزش افزود، حقوق و دستمزد

گروه سینما و تلویزیون- سامان 
صفاری بازیگر ســینما و تلویزیون، 
از چگونگی پذیــرش نقش »کیان« 
در سریال ســرجوخه گفت. رسانه 
ملی به تازگی پخش درام جاسوسی 
اجتماعی »سرجوخه« به کارگردانی 
احمــد معظمــی و تهیــه کنندگی 
ابوالفضــل صفــری را آغــاز کرده 
اســت. »ســرجوخه« به نویسندگی 
حسین امیرجهانی با روایت دو قصه 
موازی، به زندگی ۲ شــخصیت کیان 
و غلامرضا کــه از ۲ طبقه اجتماعی 
مختلف با انگیزه ها و کشمکش های 
متفاوت هستند، می پردازد. هر دو نفر 
آنها در راه رســیدن به عشق، موانع و 
اتفاقات زیادی ســر راهشــان قرار 
می گیرد که روند رسیدن به هدفشان 
را کندتــر و جذابیت قصه را بیشــتر 
می کند. ســریال سرجوخه همچنین 
به شاخ های اینستاگرامی می پردازد. 
این سریال با چگونگی روند فعالیت 
ســایت های شــرط بندی و حضور 
برخی هنرمندان و ورزشکاران ناآگاه 
برای بالابردن میزان دنبال کننده های 
این سایت ها در فضای مجازی شروع 
شــده اســت. این اثر به سایت های 
شرط بندی و اینفلوئنسر ها می پردازد 
که افراد ناآگاه را درگیر می کنند. کیان 
یکی از شــخصیت های اصلی قصه 
است که ســامان صفاری نقش آن را 

بازی می کند. او شــاخ شرط بندی و 
فعال در این حوزه است. به بهانه پخش 
سریال ســرجوخه با سامان صفاری 
بازیگر این سریال گفت و گویی انجام 

شده است که در ادامه می خوانید:
آقای صفاری؛ شــما فارغ 
جهانگردی  رشــته  التحصیل 
هســتید، اما در مسیر بازیگری 
قــرار گرفتید. چگونه این علاقه 

مندی شکل گرفت؟
به خاطــر خدمت ســربازی 
وقت نکــردم برای دانشــگاه آماده 
شوم. برای همین دانشگاه آزاد رشته 
جهانگردی را انتخاب کردم. آن موقع 
با مشورت هایی که انجام دادم تصمیم 
گرفتــم به خاطر علاقه ام کلاس های 
بازیگری را همراه دانشگاه ادامه بدهم. 
یادم است همان روز ها همزمان با ترم 
یک دانشگاه کلاس بازیگری در کرج 
می رفتم. در ادامه کلاس های بازیگری 
را ادامــه دادم و در فیلــم قیلوله بازی 
کردم و شــروع کار من از آنجا کلید 
خورد. علاقه زیاد به این حرفه داشتم 
و مطمئن بودم که این رشــته را ادامه 

خواهم داد.
زمانی که بــرای اولین بار 
جلــوی دوربین فیلــم کوتاه 
»قیلوله« رفتید، می دانســتید 
مسیر سختی را پیش رو دارید؟

زمانی که قیلوله را بازی می کردم 
لوکیشن ما اکباتان بود. چند سکانسی 
که بازی کردم آقای جاویدی 
کارگــردان فیلم گفت خیلی 
خوب است فقط اگر می توانی 
کلاس های بازیگری بیشــتری 
شــرکت کن و باید در این حرفه 
زیاد یاد بگیری. من از این حرف 
انرژی زیادی گرفتم و همین طور 
ادامه دادم. این لطف خداست که 
هر کاری را بازی می کنم، اتفاقات 

خوبی برای آن می افتد.
می توان گفت شــیار 143 
شروع متفاوتی برای شما بود؟

یکــی از ســخت ترین، 
متفاوت ترین و جذاب ترین 
کار هایــی که در ســینما 
کردم فیلم شیار۱۴۳ است 
که شــروع حرفــه ای من 
در بازیگری به حســاب 
می آید. خیلی برای من 
ســخت بود و استرس 
زیادی داشــتم. برای 
اولین بار در ســینما 
بازی با گروه حرفه ای 
را تجربــه می کردم. 
من  که  کاراکتــری 
لهجه  کــردم  بازی 

کرمانی داشت. من تا آن موقع کرمان 
نرفتــه بودم و بایــد کرمانی صحبت 
می کــردم و خیلی هم با شــخصیت 
خودم متفاوت بود. از همین جا دوباره 
تشــکر می کنم از گروه شیار۱۴۳ که 
خیلی در این مسیر به من کمک کردند. 
من از آنها یاد گرفتم که هر کسی برای 
اولین بــار جلوی دوربین می آید، من 
هم به عنوان باریگر روبرو به او کمک 

کنم.
کار با خانــم آبیار چطور 

بود؟
کار کــردن با خانم آبیار بســیار 
برای من جذاب و خاص بود؛ اصولا 
کارگردانــان خانم نگاه متفاوت تری 
نســبت به اتفاقات جامعه ما دارند و 
فیلم شیار ۱۴۳ متفاوت ترین نگاه را به 
مقوله جنگ ۸ ساله در ایران دارد. یک 
نگاه مادرانه به این اتفاق بود و شروع 
خوبی برای من به حســاب می آمد. 
هنوز بعد ازگذشــت چند سال اگر از 
من ســوال کنند کدام کاراکتر را بیشتر 
از همه دوست دارم، می گویم یونس 
شیار۱۴۳ . چرا که اتفاقات بسیاری را 
بعد از اکران فیلم لمس کردم، مادرانی 

که هنوز منتظر پسرشان را بودند.
چرا دوباره این همکار ی با 

خانم آبیار ادامه نیافت؟
ســریال  تصویربرداری  اواخر 
دلدادگان در خرداد۹۷ دســتیار خانم 
آبیــار با من تماس گرفت و من اولین 
قرارداد شــبی که ماه کامل شد را امضا 
کــردم. قــرار بود نقش بــرادر خانم 
شاکردوست را بازی کنم؛ اما قسمت 
نبود. تا آخریــن لحظه پای من صبر 
کردند، اما به خاطر اینکه من به سریال 
دلدادگان تعهد داشتم نتوانستم با آنها 

همکاری کنم.
بازی در نقش امیر سریال 
دلدادگان باعث شهرت شما شد؟ 
برای رسیدن به این نقش شانس 
داشتید یا جواب تلاش های خود 

را گرفتید؟
افرادی که در سینما کار می کردند 
من را به واســطه بازی در فیلم ۱۴۳، 
دعوت نامه و پارادایس می شناختند. 
من لحظات آخر به ســریال دلدادگان 
اضافه شــدم. تنها چیزی که می توانم 
درباره امیر سریال دلدادگان بگویم این 
است که نقش امیر باعث شد، مردم هم 
من را بشناسند و بعد از این سریال یک 
تعدادی رزومه من را دیدند و متوجه 
شدند که من همان بازیگری هستم که 
نقش یونس شــیار۱۴۳ را بازی کردم. 
دلدادگان جزو بهترین ســریال هایی 
بود که برای من می توانست اتفاق های 
خوبــی را رقم بزند. بازخورد و تعداد 

بیننــدگان ســریال هنــوز هم جزو 
بهترین ها در تلویزیون به شمار می آید. 
در این ســریال به شــهرت بازیگری 
رسیدم و جواب تلاش های خودم را 
گرفتم، اما می دانستم بعد از دلدادگان 
تازه شــروع کارم است و باید مسیر را 
همزمان با شهرتی که در میان مردم پیدا 

کردم، ادامه دهم.
شــما بازیگری هستید که 
ره صدســاله را یک شبه رفته 
اید؟ چقدر برای رســیدن به این 

جایگاه تلاش کردید؟
نه واقعا اینطور نبود، من نتوانستم 
یک شبه مسیر بازیگری را بروم. خیلی 
زمان گذاشــتم و روز ها و شب های 
بسیار سختی را سپری کردم تا بخواهم 
در همین جایگاهی که هســتم قرار 
بگیرم. حتی زمانی فکر می کردم مسیر 
را درســت آمدم، اما ۷ ماه پیشنهادی 
نداشتم و دوباره فیلم کوتاه و تئاتر بازی 
کردم تا بتوانم یک نقش خوب را قبول 
کنم. جالب اســت همین الان هم آرام 

آرام مسیر را جلو می روم.
بعد از ســریال »خانه امن« 
در دومیــن همکاری بــا احمد 
معظمی و ابوالفضل صفری شما 
این بار نقش کیان سرجوخه را 
بــازی کردید. چطــور به نقش 
کیان که برگرفته از شــخصیت 
واقعی  قمارباز های اینستا نظیر 
پویــان مختاری و میلاد حاتمی 

است، رسیدید؟
برای اینکه خانه امن هم بازی کنم 
همزمان سر کار دیگری بودم. با آقای 
صفری و معظمی صحبت کردم تجربه 
خوبی را با آن ها داشتم. بعد از دلدادگان 
کاراکتر من در ســریال خانه امن هم 
موردتوجه مخاطبان قرار گرفت. هنوز 
هم مردم از من ســوال می کنند فصل 
دوم خانه امن ســاخته می شود یا نه و 
این نشــان می دهد مردم پیگیر سریال 
بودند و دوست داشتند. ما یک مبحثی 
به عنوان مشاهده و تقلید داریم؛ برای 
اینکــه نقش کیان را بازی کنم که ما به 
ازای آن در فضای مجازی را داریم تک 
تــک آدم هایی که گفتید را یک به یک 
فیلمشان، خط و نشان کشیدن هایشان، 
پوشــش و طرز لباس صحبت کردن 
آن هــا را نگاه کردم. صرفاً ۱۰۰ درصد 
کاراکتر کیان شــبیه این افراد نیست؛ 
بلکه با کمک آقای معظمی به کاراکتر 
کیان رسیدم. بازخورد ها خیلی هیجان 
انگیز اســت و خوشحال هستم مردم 
کاراکتر کیان در سرجوخه را دوست 

دارند.
را  فیلمنامــه  وقتــی 
می خواندیــد، چقــدر برایتان 

هیجان انگیز بود؟
زمانی که فیلمنامه را خواندم به 
آقای معظمی و صفری گفتم با پخش 
این سریال نســل جوان با کاراکتری 
روبرو می شــود که تا امروز در کاری 
ندیده و واقعیت جامعه را خوب نشان 
می دهد. به خوبی در سریال سرجوخه 
به واقعیت نســل جدید پرداخته شده 
اســت. کاراکتر کیان برای من جذاب 
بود و می توانم بگویم چند پیشــنهاد 
داشتم که رد کردم و ترجیح دادم نقش 
کیــان را بازی کنــم و الان می بینم که 
چقدر نســل جوان ما با سریال همراه 
شدند و از این بابت خوشحال هستم.

واکنش مخاطبان تا امروز 
چگونه بوده است؟

واکنش های مخاطبان را از طریق 
صفحه مجازی خودم پیگیری می کنم، 
همان پیش بینی که داشتم اتفاق افتاده 
اســت. دهه هفتادی و هشتادی حتی 
نودی ها با سریال ارتباط برقرار کردند. 
هدف سریال همین بود که نسل جوان 
را همــراه کند. رفتــار کیان مثل پلک 
نــزدن، راه رفتن، کل کل ها، رانندگی 
اش برای نســل جوان ما به ازا دارد و 
مخاطب با آن ارتباط برقرار کرده است. 
در این مدت که سریال پخش شده در 
خیابان و مکان هایی که رفتم بچه های 
جوان و نوجوان ســمت من آمدند و 

درباره ادامه سریال صحبت می کنند.
مخاطبان شما را شبیه میلاد 
حاتمی، پویان مختاری دیده اند 
ویدئو های شاخ های مجازی را 
چقدر دنبــال کردید تا به نقش 

نزدیک شوید؟
من خیلــی ویدئو ها را نگاه می 
کنم. همیشــه می گویم باهوش ترین 
افراد کسانی هستند که خیلی سلیقه ای 
بــا اتفاقات جامعه برخــورد نکنند. 
شــما باید همه آدم ها را مشاهده کنید 
جستجو کنید. همه تئاترها، فیلم ها را 
مشــاهده کنید و موسیقی ها را گوش 
کنید. نباید نســل جدیــد را نادیده 
گرفت، چــون خودت هــم نادیده 
گرفته می شوی. همیشه به همکاران 
و دوســتانم که رشــته هنر خواندند 
می گویم که نباید خودتان را از جامعه 
جدا کنیــد، چون اگر جدا کنید دیگر 
هنرمند نیستید. برای همین من همیشه 
خــودم بعضی اوقــات لایو های این 
افــراد را می دیدم و با خودم می گفتم 

چطور می شود هیچ هنری ندارند، اما 
۴ میلیون دنبال کننده دارند. چه کاری 
می کنند و چه حرف هایی می زنند که به 
این طرفدار رسیده است و ما باید رفتار 
آن ها را آنالیز کنیم. اگر تا الان کیان به دل 
مخاطب نشسته است شاید نزدیکی 

رفتارش به همان افراد است.
پرداختن به قصه سایت های 
شرط بندی و شاخ های مجازی 
در ســریال ســرجوخه چقدر 
می توانــد در کاهش معضلات 

روز تاثیرگذار باشد؟
ما نباید طرح سوال را پاک کنیم؛ 
چرا که می تواند در آینده مثل یک غده 
سرطانی باشــد و آن موقع خیلی دیر 
شــده و کاری نمی توانیم انجام دهیم. 
زمانی که شما یک معضل را در جامعه 
نشان می دهید و عواقب آن را می گویید 
و نشــان می دهید که فقط یک تعداد 
خاصی صاحب پول می شــوند و در 
این قضیه برای شــما فقط خسارت و 
شکست می ماند. همین باعث می شود 
برخی خانواده ها و جوانان و نوجوانان 
به این فکر کنند که این اتفاق در جامعه 
مــا می افتد باید با این قضیه با احتیاط 
بیشتری رفتار کنند. این سایت ها جز 
ضرر مالی برای افراد چیزی نداشته و 
برای اولین بار در تلویزیون سرنوشت 
افراد را نشــان داد و این شروعی برای 
پرداختن به معضلات روز در رســانه 

است.
خط قرمز کیان در ســریال 
سرجوخه مواد مخدر است؛ چرا؟

بــرای اینکه یک کاراکتر جذاب 
شود ما رفتار ها و خط قرمز هایی را به 
نقــش اضافه می کنیم و در فیلمنامه به 
جزئیات کاراکتر ها به خوبی پرداخته 
شــده اســت. برای همین مخاطبان 
و نســل جدید با کیان ارتباط برقرار 
کردند. کیان در سریال سرجوخه همه 
کار  انجام می دهد، اما خط قرمزی برای 
خــودش تعیین کرده و آن مواد مخدر 
است. در سریال و فیلم های جنایی و 
قهرمان محور همیشه رئیس یک مافیا 
خط قرمزی برای خودشــان دارد. در 
سریالی یادم است که خط قرمز مافیا 
خانــواده افراد بود. خط قرمز کیان هم 
باعــث جذابیت کاراکتر شــده و آن 
مردانگی او را نشــان می دهد و برای 

خود من هم جذاب بود.
نکتــه جالب این اســت که 
سریال دلدادگان هم این شب ها 
پخش می شد و مخاطبان همزمان 
بازی شــما را در نقش امیر یک 

پســر عاشــق می دیدند و در 
سریال سرجوخه با نقش کیان 
و ویژگی های متفاوت آن روبرو 
می شدند. واکنش های مخاطبان 
چطور بوده است؟ خودتان هر 
دو ســریال را این شب ها تماشا 
می کنید. به نظر خودتان چقدر 
نسبت به دلدادگان در بازی خود 

به پختگی رسیدید؟
برای خود من هم اتفاق جذابی 
اســت. اگر درگیر کار نباشم. سریال 
ســرجوخه را می بینــم و بعــد از آن 
دلدادگان. بعضی اوقات به این فکر می 
کنم که شــاید نتوانم امیر دلدادگان را 
بازی کنم. این قدر کیان در زندگی من 
تاثیر گذاشته و نزدیک به این کاراکتر 
هســتم، زمان می بــرد از نقش کیان 
فاصله بگیرم. حال عجیبی را ســپری 
می کنم. حتــی زمانی که عکس هایی 
از هر دو نقــش را در فضای مجازی 
منتشــر می کنم، بــرای مخاطب هم 
جالب اســت. یک تعدادی دوست 
دارند همان امیر دلدادگان باشم. البته 
همزمانی پخش این دو سریال چالشی 
برای بازیگری خودم اســت. به نظرم 
کیان حتی یک درصد از رفتار های امیر 

دلدادگان را ندارد.
با توجه به اینکه شما بازی 
در نقــش مثبت یــا منفی حتی 
خاکستری را تجربه کردید کدام 
بــرای مخاطب جذاب تر اســت 
خودتان کدام نقش را بیشــتر 

می پسندید؟
امیر دلــدادگان خیلــی مثبت، 
آدم حســابی و خانواده دوست بود، 
امــا می توانم بگویم در این ســن با 
تجربه هایی که داشــتم توانستم کیان 
را بازی کنم اگر شــاید زودتر کاراکتر 
کیان به من می رسید کیان به این پختگی 
نمی رسید و به این شکل اجرا نمی شد. 
به همین خاطر کســانی که آرام آرام 
مســیر را طی می کنند و ره صد ساله 
رایک شــبه نرفتند، اتفاقات بهتری را 

تجربه خواهند کرد. 
در این مسیر به پختگی می رسید 
که فقط تجربه می تواند به شما کمک 
کند. خیلی به نقش نگاه نمی کنم بیشتر 
به فیلمنامه توجه میکنم شما اگر یک 
اثر فیلمنامه درســتی را داشته باشد و 
همه کاراکتر هــا به صورت یک پازل 
درست چیده شود. حتی اگر کاراکتر 
خنثی، مثبت یــا منفی هم بازی کنید 

دیده می شود.
تولید ســریال در شــیوع 
کرونــا انجام شــده اســت از 
سختی های این کار بفرمایید و 
اینکه در لوکیشــن های زیادی 

تصویربرداری داشتید.
با توجه به شیوع گسترده کرونا 
باید کرونا را جزئی از زندگی خودمان 
بدانیم البته در تصویربرداری ما بازیگرا 
نمی توانستیم ماسک بزنیم بقیه عوامل 
ماســک می زدند. بعــد از مدتی که 
تصویربرداری داشتیم گروه واکسینه 
شد خداراشکر که مردم هم واکسینه 
شدند و امیدوارم به زودی همه کشور 
واکســینه شــود. ما با کرونا زندگی 
می کنیــم و کاری نمی تــوان کرد جز 
حسرت رفتن عزیزانی همچون علی 
انصاریان، علی سلیمانی و هنرمندان 

عزیزمان که از دست دادیم.
درباره همکاری با این گروه 

سرجوخه بفرمایید.
باتوجــه به همــکاری قبلی در 
ســریال خانه امن با عوامل آشنا بودم، 
اتفــاق خوب این بود که با هماهنگی 
بیشتری با هم داشتیم. ما در سریال یک 
لوکیشن نداشتیم در روز شاید چهار 
لوکیشــن تغییر می دادیم. در پخش 
سریال مخاطبان لوکیشن های متفاوتی 
را می بینند و بــه اصطلاح آپارتمانی 
نیســت از همه گروه پشــت صحنه 
تشکر می کنم که خیلی تلاش کردند.

پیشــنهاد های  دربــاره 
اخیرتــون درســینما برایمان 
بگویید شــرایط حضــور در 

سینما برای شما چطور است؟
دو فیلم آمــاده اکران دارم، فیلم 
ســینمایی شــهربانو به کارگردانی 
مریم بحرالعلومی که جشــنواره فجر 
در بخش مصاحبه حضود داشــت و 
مــورد توجه مخاطبان قــرار گرفت. 
تجربــه خوبی برای من بــود مقابل 
خانم صدرعرفایی بازی کردم و فیلم 
شــهربانو را دوســت دارم. فیلم قطع 
فوری هم چند ماه پیش بازی کردم که 
مرحوم علی انصاریان هم آخرین بازی 
خودش را در این فیلم بود. این فیلم هم 
به تازگی پروانه نمایش خود را گرفته 
است، برای اکران فستیوال ها هم آماده 
می شــود.چند پیشنهاد سینمایی دارم 
فعلا در مرحله گفتگو هستیم و هنوز 
قرارداد امضا نکردم. در ســینما بیشتر 

پیشنهاد دارم.
وضعیت نمایش خانگی را 

چطور می بینید؟
نمایــش خانگی هم پیشــنهاد 
داشتم، اما همزمان سر کار دیگری بودم 
تاکنون توانستم در کاری حضور داشته 
باشــم. البته در گذشته آثار در نمایش 
خانگی بهتر بود. این چند وقت زخم 
کاری را بیشتر دوست داشتم و بعد از 
آن ها کاری را ندیدم که دوست داشته 

باشم.

گفتگوی خواندنی با کیانِ سریال »سرجوخه«

اعتراف رامبد جوان در آستانه پخش »خندوانه«؛

فصل هشتم »خندوانه«
 در راه است

پیش تولید سری هشتم خندوانه، با رعایت تمامی دستورالعمل های مربوط به کرونا، 
به تازگی شروع شده و قرار است به زودی پخش شود.
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